



## Kidinnu Academy

### State Testing for 3<sup>rd</sup>- 5<sup>th</sup> Grade Students

#### Attention 3<sup>rd</sup>, 4<sup>th</sup> and 5<sup>th</sup> Grade Parents:

- ✚ Your child(ren) will be taking **state testing** the weeks of **May 22 – June 2, 2023**. Please be sure to have him/her at school every day at our regular **8:00 AM** start time.
- ✚ Please make sure your child gets a good night's sleep and encourage him/her to try his/her best.
- ✚ School breakfasts will be served in class on testing days. If your child does not like the school breakfast, please be sure he/she eats a good breakfast at home.
- ✚ If you have any questions, please contact the school office.



#### أكاديمية كدينو

#### امتحان الولاية للصفوف 3، 4 و 5 الابتدائي

#### انتباه الى أولياء الأمور للصفوف الثالث، الرابع والخامس.

- ✚ سوف يخضع ابنك\أبناءك لدينا لاختبار الولاية في الأسابيع المقبلة من تاريخ **22 أيار - 2 حزيران، 2023**. الرجاء احظار الطالب\الطالبة كل يوم الى المدرسة في الساعة **8:00 صباحاً** وقت ابتداء الدوام الرسمي للمدرسة.
- ✚ يرجى التأكد من حصول ابنك على نوم جيد ليلاً وتشجيعه على بذل قصارى جهده في الاختبار.
- ✚ سيتم تقديم وجبات فطور مدرسية في الفصل في ايام الاختبار. إذا كان طفلك لا يحب فطور المدرسة، فيرجى التأكد من انه قد تناول فطوراً جيداً في المنزل.
- ✚ إذا كان لديكم أي أسئلة الرجاء الاتصال بإدارة المدرسة.